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Eindhoven, 2 augustus 2012 

 
 

 
Raadsvragen inzake: vergunningen rond verkiezingscampagne 

 
 

Geacht college, 
 

De Eindhovense SP is zich inmiddels voor aan het bereiden voor de 
verkiezingen op 12 september aanstaande. Voor de aftrap van de campagne 

hadden wij graag met een kraam op het 18 Septemberplein willen gaan staan. 
Dat is voor ons een vertrouwde plek en andere jaren is dit nooit een probleem 

geweest. Er is inmiddels ook een hechte band met de lokale middenstand. 

 
Daar de SP graag alles zoveel mogelijk volgens de regels wil doen, hebben we 

vanochtend een vergunning aan proberen te vragen bij de afdeling 
vergunningen. Vol verbazing kregen wij te horen, dat er voor 18 augustus al 

een 'promotie' is gepland in de binnenstad en er wordt dan voor die dag geen 
andere vergunning meer gegeven voor een 'promotie'. 

 
Blijkbaar is de Eindhovense binnenstad zo klein, dat er maar plaats is voor 1 

'promotie'. 
 

Hierover hebben wij een aantal vragen: 
1. Bent u het met ons eens, dat een verkiezingscampagne een bijzondere 

vorm van 'promotie' is, waar een verruiming van de regels op zijn plaats 
is? 

2. Dat politieke partijen ook in Eindhoven de ruimte moet hebben om op 

een fatsoenlijke manier campagne te voeren? 
3. Kunt u ons uitleggen, waarom men er voor kiest om in een periode voor 

verkiezingen zo formeel om wordt gegaan met vergunningen? 
 

 
De tijd dringt, daarom verzoeken wij u om snel met een reactie te komen. 

 
 

Met vriendelijke groeten, 
Ernest Maas 

SP Eindhoven 


